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Høringsinnspill til kommuneplanen i Froland  

Jeg viser til kunngjøringen om høring av kommuneplanens arealdel 2021-2033 og forslaget om 

etablering av næringsarealer på Bøylestad.  

Samfunnet står overfor store utfordringer når det kommer til omstilling fra fossil energi til fornybar 

energi. I denne sammenheng må det legges til rette for utbygging av grønn industri, og jeg mener 

Froland kommune har en unik mulighet til å ta del i det grønne skiftet gjennom etablering av Bøylestad 

Energipark.  

Bøylestad Energipark vil gi store positive effekter for hele regionen og spesielt Froland kommune. 

Froland trenger nye arbeidsplasser for å sikre verdiskapning og gode oppvekstsvilkår for nye 

generasjoner. Næringsutbygging vil bidra positivt til kommuneøkonomien. Samtidig vil unge 

frolendinger se yrkesmuligheter i kommunen, noe som kan begrense frafall fra videregående skole.  

Området på Bøylestad er allerede industrialisert gjennom Bøylefoss Kraftverk, Statnett og Agder Energi. 

Det virker fornuftig å plassere kraftkrevende industri nær kraftknutepunktet på Bøylestad for å begrense 

utbygging av enda flere kraftlinjer. Nye kraftlinjer ut fra Bøylestad vil være store naturinngrep. I tillegg er 

det dårlig utnyttelse av allerede utbygd linjenett.  

Froland bør legge til rette for industri i egen kommune i stedet for å være en krafteksportør til 

nabokommuner, det vil styrke Froland som selvstendig kommune. 

 

Bøylestad Energipark kan gjøre at Froland går fra å være en pendlerkommune til å bli en grønn 

industrikommune.  

 

Med vennlig hilsen 

Kim R. Grønlund 

Meisevegen 4, 4820 Froland 


